
FAU- møte, 13.09.2023, Sjøstrand skole 

 

Tilstede: Kathrine Leirkjær Støve (FAU leder), Christine Hovde-Drangsholt (1A), Mads Ommundsen 

(1B), Gry Paulsen (2A), Merethe Tangstad (3A), Kjersti Irgens Kuhnle (3B), Anita Grunnkjær (vara i 3B), 

Kristian Breilid (4A), Malene Kristensen (vara 4B), Erik Lahr (5A), Marius Høy (5B), Kjetil Abrahamsen 

(6A), Silje Trælandshei Engelstad (6B), Michael Gavin (7A) og Aina Olesen (7B).  

Forfall: Cathrine Møvik (2B), i dag representert gjennom Gry Paulsen for hele 2. trinn. Anne-Gunn 

(inspektør og skolens representant i FAU). 

 

Kort info fra skolen på vegne av Anne Gunn 

• Read-prosjekt: Skolen ønsker å starte med et metodeprosjekt som har til hensikt å øke 

barnets leseglede og støtte foreldres involvering. Prosjektet heter Read. Skolen er svært 

opptatt av lesing som grunnleggende ferdighet. 

• Dialogmodellen: Skolen har et ønske om å begynne med en dialogmodell, utviklet ved UiA. 

Modellen er en metodikk for samtale om mobbing, som et ledd i det forebyggende arbeidet 

mot mobbing. 

Ønske fra FAU om at Anne-Gunn på neste møte går gjennom forventninger for skole-hjem samarbeid 

på neste møte. 

 

FAUs oppgaver 

Kathrine orienterte om FAUs mandat og oppgaver, se presentasjon  

Klassekontaktene bes sende navn på vara til Kathrine. 

 

Diskusjon i smågrupper om hva representantene i FAU ønsker å ha fokus på dette året 

• Informasjon til 1. klasse ifm skolestart: Noen foreldre på 1. trinn opplevde at 

informasjonsstrømmen før skolestart i år var noe utydelig, blant annet knyttet til tidspunkt 

for oppstart. Videreformidles til skolen. 

• Lekser: Hva ligger til grunn for at Sjøstrand er en skole som holder på lekser. Har skolen gjort 

et bevisst valg? Et det rutiner for at leksemengde og lekseforventninger er tilnærmet likt 

uavhengig av hvilken lærer barnet har og hvilket trinn barnet går på?  Kathrine vil undersøke 

dette med Anne Gunn. 

• Skolefrukt: Er det ønskelig at dette tilbys gjennom skolen (for eksempel gjennom 

«Skolelyst»). Kathrine undersøker om dette er noe som har vært vurdert tidligere, før dette 

diskuteres nærmere.  

• Informasjonsflyten skole-hjem: Informasjonsflyten oppleves forskjellig som svært forskjellig 

fra trinn til trinn. FAU etterspør større likhet mellom trinn og mellom lærere. Noen ligger i 

øvre sjikt og andre ligger i nedre når det gjelder hvor detaljert det informeres. Det er ønskelig 

at ukebrevet sendes ut på visma. FAU ønsker en større tydelighet på hvilken 

informasjonskanal skolen ønsker å bruke.  



• Sosiale medier/digital hverdag: Sosiale medier og andre digitale utfordringer er noe som 

opptar hele FAU gruppen. Ønske om at FAU diskuterer om vi skal komme med et 

standpunkt/retningslinjer på dette. Vi ønsker å diskutere dette på neste FAU møte med en 

fast agenda for temaet. Dette er også et svært aktuelt tema for temakvelder. Forslag om å 

arrangere dette for både foreldre og barn sammen. Kathrine sjekker med Anne Gunn om når 

nettvett kommer på temaplanen. Et webinar fra Barnevakten.no vil bli delt på FAU gruppen. 

FAU-representantene deler dette  på sin klassegrupppe.  

Trivselsvakter 

• Sjøstrand skole har ansvar for å gå trivselsvakt i Voiebyen ca 5 - 6 fredager hvert halvår.  

• FAU vedtar at følgende er fast rutine ift å sette opp hvem som er trivselsvakter:  

Foreldrerepresentanten lager lister for hvem som går når. Foreldre må selv ta ansvar for sin 

vakt og må bytte innbyrdes derom det ikke passer. Vi legger informasjon om denne rutinen 

inn i de faste presentasjonene for foreldremøter for 5-7. trinn. 

Fordeling av roller og oppgaver 

• Nestleder: Kjetil Abrahamsen  blir nestleder i FAU og overtar som FAU leder skoleåret 

2024/2025. 

• Natteravn: Sjøstrand skole har ansvar for å gå Natteravn i byen 27.11.  Marius, Silje og Gry tar 

den vakten. 

Annet 

• Utvidelse av sparkesykkelsesongen ble vedtatt i fjor. Sesongen er nå ut oktober og fra mars. 

• Høringsinnspill vedrørende forslag om endring i forskrift for inntak til videregående skole, 

(mulig innføring av postnummerpoeng, som skal sørge for at flest mulig kommer inn på linja 

de søkte på, men på nærmeste skole som tilbyr den linja). FAU ønsker å sende en 

høringsuttalelse. Kjersti skriver høringsuttalelsen på vegne av Sjøstrand FAU, deler på 

Facebookgruppen for innspill. Kathrine sender høringsuttalelsen til Agder fylkeskommune. 

• Neste FAU-møte er onsdag 8. november 2023 

 

Aksjoner 

• Klassekontaktene sender informasjon om hvem som er vara i sin klasse til Kathrine, samt 

legger til varaen på FAU sin Facebookside (klassekontaktene ansvarlig). 

• Legge inn informasjon om rutinen for fordeling av ansvar for trygghetsvakt inn i de faste 

presentasjonene for foreldremøter for 5-7. trinn (Kathrine ansvarlig). 

• Høre om Anne-Gunn kan informere om rutiner for skole-hjem samarbeid på neste FAU-møte 

(Kathrine ansvarlig). 

• Etterspørre større tydelighet fra skolen på hvilken informasjonskanal skolen ønsker å bruke 

(Kathrine ansvarlig). 

• Dele webinar fra Barnevakten.no på Facebookgruppen (Kjersti ansvarlig), som igjen deles 

med klassene (klassekontaktene ansvarlig). 

• Utarbeide høringsuttalelse om endring i inntaksregler for videregående skole og dele på 

Facebook-siden (Kjersti ansvarlig), og sende til Agder fk (Kathrine) 

• Sjekke med Anne-Gunn når nettvett kommer på temaplanen (Kathrine). 

 


